
  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

    Mødetype: Skolebestyrelsesmøde                                                        Dato og tid: Tirsdag den 28. maj 2024 kl. 17.00-19.30                                                  Sted: Store konferencerum 

                                                                                                                                            

     Indkaldte: Iben Boykel, Line Gry Bustamante Madsen, Line Brink, Anders Jørgensen, Tina Horn, Susanne Thorup Jensen, Susanne Lønborg, Joan Krogh, Andrei Turcu , Caroline  

                        Rasmussen, Natasja Ammentorp Schultz, Helle Due Bense 

   Afbud:  Line, Iben og Joan 
 
   Ordstyrer: Line Gry 
 
   Referent: Natasja 

  
 

 

  
Dagsordenspunkter 

Nr. Tid  Punktets indhold Referat 

D = drøftelse 

O = orientering 

B = beslutning 

Tovholdere 

på 

opgaven 

Forberedelse til punktet 

 

 
 

  Præsentation af Caroline 

Rasmussen, 

indskolingsleder 

   

1. 5 min. Godkendelse af referat fra sidste 

møde 

 

B 

Godkendelse af referat fra d. 9. april 2024  

Referat: 

En mor har igen henvendt sig vedr. tilsyn i SFO. Line Gry fortæller, at 
moren fortsat ikke betrygget i, at skolen håndterer det og agter at 
rette henvendelse til kommunen. Line Gry tilbyder at tage en 

Line Gry Referatet er vedhæftet  



telefonsamtale med den pågældende mor, for at fortælle, hvordan 
skolen og bestyrelsen har handlet på den oprindelige henvendelse. 

Caroline tilbyder også en samtale med moren.  

2.  5 min. Godkendelse af dagsorden 

 

B 

Godkendelse af dagsorden den 28. maj 2024 

Referat: 

Dagsorden godkendt.  

Line Gry Dagsorden er vedhæftet 

3. 10 min.  Årsmødet/valgmøde 

den 22. april 

D 

Bestyrelsen evaluerer årsmødet/valgmødet samt drøfter formen på 

det kommende skoleårs skolebestyrelsesmøder 

Referat: 

Det var overordnet et fint møde med meget relevant oplæg. Det er 

ærgerligt, at flere forældre ikke prioriterer at deltage i dette møde.  

Næste år bør vi overveje at afholde mødet i festsalen.   

En idé kunne være, at forældrene efter oplægget mødtes til et 

forældremøde i klassen for at tale om, hvilke konsekvenser det vil få 

for klassens elever.  

Skolen arbejder fortsat på at finde en god løsning til opbevaring af 

mobilerne i skoletiden. 1. august skal det hele gerne stå klart.  

Det skal meldes ud, hvordan mobilerne håndteres i SFO-tiden. 

Udgangspunktet er, at mobilerne også skal være låst inde i SFO-tiden. 

Skolen lover at kontakte klubben og lægge op til, at der bygges bro 

mellem skole/SFO og klub. 

Line Gry  



 

Der var mange nye forældre, der meldte sig til bestyrelsesarbejdet (7, 

forældrevalgte og 5 suppleanter). Vi bør have en opmærksom på, at 

fordelingen af forældrerepræsentanter, elevrepræsentanter samt 

repræsentanter fra personalet bliver i en rimelig balance. Der bør 

ligeledes være en opmærksomhed på økonomien i forhold til 

forplejning. Hvis alle suppleanter også skal være deltagende ved alle 

møder, kræver det en skarp rammesætning af møderne, så vi ikke 

ender med endnu længere møder. Det skal klargøres, hvad der ligger i 

suppleantrollen.  

Suppleanterne er oprindelig tænkt til at kunne tiltræde ved 

længerevarende fravær.  

Vi forsøger os til en start med, at suppleanterne er med til alle 

møderne. Efter et halvt år revurderer de ordinære medlemmer, om 

denne form holder.  

Helle skriver til de nyvalgte og inviterer dem til junimødet, hvor den 

kommende form for møderne gennemgås.  

4. 20 min. Renovering 

 

 

O 

 

Målet er, at Skolebestyrelsen løbende holdes orienteret om 

renoveringsprocessen og den forestående flytteproces 

 

Referat: 

Der frigives 4 lokaler på sal i a-fløjen i næste uge. STEM, naturfag, HDS 

og billedkunst frigives lige inden sommerferien.  

Madkundskabslokalet vil ikke være ledigt det første halvår af skoleåret – 

det giver nogle skemamæssige udfordringer.  

HE  



SFOen glæder sig til at få alle børnene samlet et sted. Caroline skriver et 

brev til forældrene vedr. flytningen af SFO.  

Den ene af gymnastiksalene vil blive brugt til opbevaring af PLC, 

Madkundskab, HDS og billedkunst. Drengesalen vil fortsat kunne 

benyttes af SFO og idrætsundervisning for 0.klasserne.  

Administrationen, PLC og BT-bygningen forventes færdig i oktober.  

 

Personalet tackler det fantastisk og knokler løst.  

 

5.  10 min.  Skoleårets planlægning 2024-

2025 

O/D/B 

 

Målet er, at skolebestyrelsen orienteres om og gives en status på 

skoleårets planlægning  

 

 Referat: 

 Der arbejdes på det sidste af fagfordelingen. Det er en udfordring at få 

dækket alle vores musiktimer.  

Pædagogerne læser alle dobbelt afkortningstimerne i indskolingen.  

Tolærertimerne skal udnyttes udfra Co-teachingtanken. Der vil derfor 

også blive fastlagt fællesforberedelse for lærere og pædagoger.  

HE  

6.  15 min.  Rusmiddelpolitik D/B 

 

Målet er, at skolebestyrelsen drøfter oplæg til rusmiddelpolitik. 

Oplægget er udarbejdet af CDS og behandlet i skolens MED-udvalg 

 

Referat: 

Politikken har været i MED.  

Bestyrelsen har behandlet politikken og godkendt dem med enkelte 

tilføjelser.  

HE Oplæg til politik er vedhæftet 



 

 

7. 20 min. Koloni i sfo 

 

 

D/B 

 

Målet er, at skolebestyrelsen drøfter oplæg fra ledelsen og 

medarbejdere i sfo vedr. koloni i uge 42 og en omlægning af 

ressourceforbruget i forbindelse hermed. 

 

Referat: 

Pædagogerne forslår, at kolonien for 3.klasserne i uge 42 reduceres til 

færre dage eller konverteres til aftensarrangementer enkelte dage for 

3.klasserne. Det er meget ressourcetungt at have 3.klasse på koloni i 5 

dage. Det får konsekvenser for, hvor mange timer pædagogerne ellers 

kan lægge i SFO´en og betyder, at andre timer må dækkes af vikarer 

eller, at der skal løbes stærkere for de medarbejdere, der bliver tilbage 

med de øvrige årgange. Caroline laver et udspil sammen med 

pædagogerne på SFO´en for en alternativ plan for 3.klasserne.  

Bestyrelsen tilkendegiver, at der ikke koloni og at den erstattes af flere 

aftenarrangementer og sammenhængende overnatninger på SFO. Fokus 

vil fortsat være at skabe fokus på fællesskab og sammenhæng på tværs 

af årgangen.  

 

Der forslås, at der laves et traditionskatalog/oversigt over, hvad man 

som elev har at se frem til, når man er elev på Strandskolen f.eks. 

lejrskoler, idrætsturneringer, specifikke fastlagte ture, temauger osv. 

CR/HE  

8. 20 min Skolebestyrelsesformændenes 

møde med det politiske 

niveau/SBUU 

O/D 

 

Målet er, at skolebestyrelsen orienteres om mødet med SBUU og det 

relaterede arbejde hermed. 

  



 

Referat: 

Skolebestyrelsesformændene mødes på teams hver uge for fortsat at få 

politikerne i tale og skabe fokus på det problematiske i budgetterne for 

skolerne i kommunen.  

17/6 afholdes møde på Greve gymnasium, hvor forældre og politikere 

samles.  

Formændene gør en rigtig god indsats.  

 

Bestyrelsen har vendt de informationer der har været i forbindelse med 

beslutningsprocessen vedr. omfordeling af midler til inklusion, samt 

klædt formanden på til de videre diskussioner.  

9. 10 min.  Meddelelser Referat: 

 Ledelsen var blevet bedt om at deltage i et møde med SBUU, hvor der 

skulle laves et oplæg inden for 4 områder – herunder inklusion som 

Helle og Natasja skulle stå for. Mødet blev aflyst og vi afventer dato 

for et nyt møde.  

Alle  

10. 5 min. Næste møde Tirsdag den 11. juni 2024 kl. kl. 17.00-18.30 med efterfølgende 

sommerferiefrokost for bestyrelsen til kl. 20.00 

 

Foreløbige punkter: 

- Godkendelse af skemaer 

- Møderække skoleåret 2024-2025. Evt. overveje at invitere de 

nye medlemmer også? 

- Renovering 

 

Referat: 

De nye medlemmer inviteres.  

Line Gry  



 

 

 

Der skal også budgetstatus samt årsaktiviteter for SFO på dagsorden 


